



## ARKTIS PROGRAMFÖRENING

Veckomöte 2023-05-08

ORDFÖRANDE : *Hanna Linneman Jekors*

SEKRETERARE : *Mahldeu Jorg*

JUSTERARE : *Kenn Bm*



Dokumentdatum: 2023-05-08

Utskriftsdatum: **DATUM**

## **ARKTIS PROGRAMFÖRENING**

### **DAGORDNING VECKOMÖTE**

#### **§ 1. MÖTET ÖPPNAS**

Mötet öppnas kl. 12:02.

#### **§ 2. VAL AV ORDFÖRANDE, SEKRETERARE OCH JUSTERARE**

Hanna Tönnesson Stefors vald till ordförande

Matilda Frejd vald till sekreterare

Karin Blom vald till justerare

#### **§ 3. MÖTETS BEHÖRIGHET**

Mötet anses behörigt.

#### **§ 4. PUBLICERING AV TIDIGARE HANDLINGAR**

Tidigare handlingar har publicerats på hemsidan.

#### **§ 5. PUBLICERING PÅ INTERNET**

Godkänns att mötesprotokollet publiceras på Arktis hemsida.

#### **§ 6. NÄRVARANDE**

Styrelse: Adrian Hultmark, Linh Paul, Karin Blom, Hanna

Tönnesson Stefors, Simon Melin, Julia Persson, Matilda Frejd

#### **§ 7. ÄNDRINGAR I DAGORDNING**

#### **§ 8. FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNING**

Dagordning fastställd

#### **§ 9. RAPPORTERING**

##### **- Ordförande**

- Deltagit på styrelsemöte
- Skickat ut kallelse
- Deltagit på Nolle-P möte
- Fixat inför klasskampen
- Deltagit på klasskampen
- Gått på Geo 50

##### **- Vice ordförande**

- Hållit i intervjuer
- Fixat inför klasskampen
- Deltagit på klasskampen
- Gått på geo 50

##### **- Ekonomiansvarig**

- Hållit i intervjuer
- Fixat inför klasskampen



Dokumentdatum: 2023-05-08

Utskriftsdatum: **DATUM**

- Deltagit på klasskampen
- Deltagit på Geo 50
- Gjort klart budgetförslag för 23/24
  
- **Utbildningsansvarig**
- Hållit i intervjuer
- Deltagit på Geo-50
- Skickat ut inbjudan till programråd för ark och sam
  
- **Eventansvarig**
- Deltagit på klasskampen
- Gått på Geo 50
  
- **Resansvarig**
- Deltagit på klasskampen
- Fixat inför klasskampen
  
- **Näringslivsansvarig**
  
- **Informationsansvarig**
- Deltagit på klasskampen
- Fotat på Geo50
- Deltagit på Geo50
  
- **Administrationsansvarig**
- Deltagit på klasskampen
- Deltagit på Geo50

## § 10. DISKUSSION

- Upplägg till Nolle-P. Tanken är att Arktis leker med nollorna 13-15. **(Hanna)**  
Nästa styrelse får bestämma vilka lekar de vill göra.  
En tanke på att köra flera olika lekar och dela upp i grupper då det är två timmar.  
Ha ett pris till vinnande lag.  
Gå igenom lite om Nolle-P på överlämningen.
  
- Återkomma till SBN angående marknadsföring. **(Hanna)**  
Vill ha en video med intervjuer.  
Kika med GDPR om detta är något de är intresserade av att göra.  
Hanna återkopplar med SBN.
  
- Nomineringstexter till personval till årsmötet. **(Hanna)**  
Skicka ett påminnelsemail till de som ännu inte svarat.



Dokumentdatum: 2023-05-08

Utskriftsdatum: DATUM

Alla skriver en varsin nomineringstext, förslagsvis till sin egen post.

- Tacksittning för geosektionen (20/5). **(Hanna)**  
Alla har blivit inbjudna på facebook-eventet.
- Budgetförslagsgenomgång. **(Hanna)**

#### § 11. ÖVRIGA FRÅGOR

- Vad betyder marknadsföring i min budget? **(Linh)**  
Skriva ut, fixa planscher mm.
- Det ligger utgifter och inkomster på A-pub? **(Julia)**
- Ska A-kit fortfarande vara med i budgeten? **(Matilda)**  
Lika bra att budgetera för det ifall nästa styrelse vill sälja A-kit.  
Upp till nästa styrelse att kika om det finns ett intresse bland studenterna, ifall det finns någon som vill sponsra mm.
- Budget inriktningskvällen, maten kostade mycket mer än vad det var budgeterat för föregående år. **(Matilda)**  
Har ökat kostnaden för mat till detta år.
- Är programtröjorna med i budgeten? **(Karin)**  
Ja, det är inlagt i budgeten.  
Är upp till nästa styrelse om de vill sälja programtröjor även nästa år. Beror lite på hur intresset ser ut.

#### § 12. BESLUT

##### Budgetförslag verksamhetsåret 23/24

Simon Melin föreslår styrelsen

**att** rösta igenom budgetförslag för verksamhetsåret 23/24.

Mötet beslutar

**att** rösta igenom budgetförslag för verksamhetsåret 23/24.

#### § 13. NÄSTA MÖTE

Nästa möte är 15/5 kl. 12:00 i E-huset.

#### § 14. MÖTETS AVSLUTANDE

Mötet avslutades kl. 12:35.